
 

Verslag omwonendenavond over noodopvang op de Mierloseweg  
30 januari 2024 
 

Dit is een verslag van de omwonendenavond. Op sommige plaatsen staat tussen haakjes 
informatie ingevoegd.  
 
 

Opening 
 
Gespreksleider Udo Holtappels heet alle aanwezigen welkom en geeft aan wat het doel is van 
deze avond. Centraal staat dat er verdere duiding wordt gegeven aan de opening van de 
noodopvang en aanwezigen krijgen de mogelijkheid om vragen te stellen en zorgen te delen.  
 
Voordat de vragen van de omwonenden gesteld worden gaat Udo in gesprek met burgemeester 
Blanksma. Zij vertelt:  
 
“We hebben er, samen als college, voor gekozen om het pand van Fung Loy Kok Taoist Tai Chi 
opnieuw in te zetten als noodopvang voor Alleenstaande Minderjarige Vreemdelingen (AMV). 
Allereerst wil ik mijn dank uitspreken naar de Tai Chi voor het openstellen van deze locatie. Zonder 
hen hadden we geen opvang kunnen realiseren voor deze kwetsbare doelgroep. Deze 
noodopvang is open tot 1 september 2024. Na deze 6 maanden is de wens dat ze overgaan naar 
een permanente opvang elders in de stad. De AMV’ers die hier worden opgevangen zijn 
kwetsbaar en is een groep die beschermd moet worden.”  
 
“Op de locatie zal permanent beveiliging aanwezig zijn. Daarnaast is er een direct telefoonnummer 
dat u 24/7 kunt bereiken. Ook zijn de wijkagenten op de hoogte en zullen zij extra aandacht 
schenken aan deze locatie. Er zijn duidelijke afspraken met het COA gemaakt.  Deze noodopvang 
valt onder de bevoegdheid van de burgemeester. Dit betekent dat wanneer er sprake is van een 
permanente onveilige situatie, dit is niet de verwachting noch de bedoeling, ik mijn bevoegdheid 
zal gebruiken om de locatie te sluiten. Echter is de noodopvang de vorige keren op deze locatie 
goed verlopen.”  
 
(De contactgegevens van deze locatie zijn: 

• E-mail: amvhelmond2@coa.nl  

• Telefoonnummer: 06 11 18 05 16   

• U kunt vanaf de start van de opvang natuurlijk ook naar de receptie aan de Mierloseweg 
140 komen. 

Deze gegevens komen ook in de bewonersbrief die omwonenden vlak voor de opening van de 
locatie ontvangen) 
 
Organisatie op de Noodopvang 
Roos van het COA gaf vervolgens verdere informatie over de opstart, de doelgroep en de 
organisatie op de noodopvang.  
Ondersteuning en team  
Roos start met het introduceren van Stephanie. Zij zal de locatiemanager worden van zowel de 
AMV-opvang op de Torenstraat als de Mierloseweg. Het team dat verder zal werken op de 
Mierloseweg bestaat uit ongeveer 20 tot 25 mensen. Deze worden op dit moment al ingewerkt op 
de Torenstraat. Er is dag en nacht iemand aanwezig vanuit het COA.  
 



 

“Een belangrijk onderdeel van de mentoren die de jongeren begeleiden is het aanleren van 
structuur. De jongeren zijn vaak niet meer gewend aan een dag- en nachtritme. Daarnaast zullen 
de mentoren zich bezighouden met het invullen van de dagbesteding. Het is wel van belang om 
ons te blijven realiseren dat het gaat om jongeren. Ze zitten in de puberteit en een opstootje af en 
toe is dan niet vreemd. Bovendien wordt er ook aandacht besteed aan de mentale gezondheid van 
de jongeren.”  
 
“Op dit moment kan de gemeente helaas niet voldoen aan het faciliteren van onderwijs. Wel staat 
er een overleg gepland met verschillende partijen om te kijken naar een gebalanceerd 
dagprogramma. Mocht u hieraan willen bijdragen met bijvoorbeeld een workshop of als begeleider, 
dan horen wij dit graag. Mail het dan naar amvhelmond2@coa.nl of naar 
noodopvang@helmond.nl” 
 
Doelgroep 
De AMV’ers die worden opgevangen hebben allemaal een verschillende achtergrond. Ze komen 
rechtstreeks vanuit Ter Apel of vanuit noodopvanglocaties die gaan sluiten elders in het land, naar 
Helmond.  
 

Vragen van de aanwezigen 
Na deze korte toelichting van de burgemeester en het COA krijgen alle aanwezigen de 
mogelijkheid om hun vragen te stellen.  
 
Doelgroep 

- Wat is de samenstelling van de groep?  
Roos: “Er zullen enkel jongens komen. Dit heeft te maken met de instroom in Ter Apel. Ook 
wordt er rekening gehouden met de balans in en de gezondheid van de groep.”  

 
- Hebben ze zicht op blijven in Nederland?  

Roos: “Dit is individueel afhankelijk. Het ligt eraan waar de jongere vandaan komt en zijn 
verhaal. Uiteindelijk ligt de keuze van het afgeven van een status bij het IND. Op dit 
moment krijgt ongeveer 95% een status.”  
 

- Zijn het geschoolde jongeren?  
Stephanie: “Dit varieert erg per kind. Hierdoor is het voor school ook lastiger. Om deze 
reden is het belangrijk om een goed en passend aanbod te maken.”  
 

- Wat is het taalniveau van de jongeren? 
Stephanie: “Vaak zijn er veel verschillende talen die gesproken worden. Dit kan zorgen 
voor hilarische momenten. Gelukkig zijn er vertalers die ons kunnen helpen.”  

 
Ondersteuning 

- Mogen de jongeren gaan en staan waar ze willen?  
Roos: “Er is een gedragscode. Dit wordt gecommuniceerd naar de jongeren. Je zou het 
kunnen vergelijken met de regels die je zelf thuis ook hebt met je kinderen.” 
 
Stephanie: “Daarbij is het ook belangrijk om in gesprek te gaan met de jongeren en het 
belang van de gedragscode uit te leggen. In theorie kunnen ze naar buiten. Maar wij willen 
graag dat ze aan de slag gaan met de dagbesteding. Bovendien is er twee keer per dag 
een inhuisregistratie. Op deze manier kunnen wij monitoren of de jongeren naar buiten zijn 
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geweest. De jongeren moeten ‘s nachts op de opvang zijn. Wanneer ze drie keer niet 
aanwezig zijn, dan wordt er een melding van gemaakt.”  
 

- Krijgen de jongeren zakgeld?  
Stephanie: “Ja, dit is wel de bedoeling.”  
 

- Wordt de Nederlandse cultuur en regels bijgebracht?  
Stephanie: “Ja, er is hier zeker aandacht voor. Het is ook een onderdeel van de 
dagprogramma’s. We kijken naar hoe de jongeren bruggen kunnen bouwen tussen hun 
eigen identiteit en Nederland. Een focus hierin is het leren begrijpen van hoe de eigen 
identiteit gerelateerd aan Nederland.”  

 
- Hoe gaat de dagbesteding van de jongeren er ongeveer uitzien?  

Wethouder Dortmans: “Er zal hierover nog overlegd worden met de betrokken partijen. Het 
Jan van Brabant zal hierbij ook aanwezig zijn. Zij krijgen ontzettend veel voor elkaar en zijn 
ook nu nog bereidt om te kijken naar wat de mogelijkheden zijn.” 
 
“Ik heb er het vertrouwen in dat er desondanks het gebrek aan leerkrachten, er ook nu iets 
ontwikkeld gaat worden waarbij de jongeren kunnen leren en werken aan Nederlands.” 
 
Roos: “Een voorbeeld hiervan is dat wij mogelijk gebruik mogen gaan maken van lokalen 
bij het Jan van Brabant wanneer deze niet bezet zijn. Op deze manier kan je ervoor zorgen 
dat de jongeren van de noodopvang gaan en alvast wennen aan het gebruik van naar 
school gaan.”  
 

- Zijn er al bestaande programma’s voor het lesgeven uit het verleden?   
Roos: “Er zijn bestaande lesprogramma’s. Hier zit het probleem ook niet. Echter vraagt dit 
type onderwijs om specifieke kennis. De grootste uitdaging zit dus in het vinden van de 
leerkrachten.” 
 

- Wat wordt er gedaan aan psychische en psychiatrische hulp?  
Stephanie: “Wij geven vanuit het COA geen psychologische hulp. Wel hebben wij een 
medische dienst. Zij kunnen de jongeren doorverwijzen naar verdere zorg indien nodig.”  
 
Roos: “Bovendien wordt elke jongere die hier komt gemeld bij Nidos en krijgen zo een 
voogd. Deze waarborgen, samen met ons, het welzijn van de jongeren.”  
 

- Zijn er activiteiten of initiatieven waarvoor mensen zich kunnen opgeven als vrijwilliger?  
Burgemeester Blanksma: “Ik doe een oproep aan vrijwilligers. Bij interesse, meld je vooral 
aan (via amvhelmond2@coa.nl) . Bij de vorige groep die hier heeft gezeten was er een 
hartverwarmend aantal vrijwilligers. Wij zullen de aanmeldingen hiervoor weer openzetten 
en later verder over communiceren. Daarnaast zal er een keer in de zes weken een 
omwonendenoverleg plaatsvinden.” 
 
(In de omwonendenbrief die omwonenden vlak voor de opening krijgen, komen de 
gegevens voor het aanmelden voor het omwonendenoverleg) 
 
Roos: “Op dit moment zijn wij nog geen vrijwilligers aan het werven. Op een later moment 
zullen wij dit gaan doen. Voor de jongeren is het van belang dat ze eerst een week of drie 
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te tijd hebben om te wennen en tot rust te komen. Daarna zullen we activiteiten opstarten. 
Vrijwilligers zijn een essentieel onderdeel voor een goede integratie hier in Nederland. 
Daarbij geeft het de AMV’ers een gevoel van echt participeren.”   

 
Veiligheid  

- Komt er cameratoezicht?  
Burgemeester Blanksma: “Er komt cameratoezicht op deze ruimte. Op deze manier weten 
wij wie hier in en uit gaat. Ik mag niet zomaar camera’s plaatsen in de publieke omgeving 
en op dit moment is er nog geen aanleiding voor het plaatsen van publieke camera’s. Ik 
ben erg dankbaar voor deze rust.”   

- Kunt u meer informatie geven over het omwonendenoverleg?  
Burgemeester Blanksma: “Dit zal elke 6 weken zijn. Wij hebben dit de vorige keren ook 
gedaan en dit is als erg positief ervaren. Wij zullen dit te zijner tijd duidelijk en breed 
communiceren.”   
Roos: “Wij zullen het e-mailadres en het telefoonnummer rondom de opening nogmaals 
communiceren. Ook kunt u zich dan aanmelden voor het omwonendenoverleg. De 
organisatie hiervan hangt af van het aantal aanmeldingen.”  
 
(Contactgegevens van de locatie zijn:  

• E-mail: amvhelmond2@coa.nl  

• Telefoonnummer: 06 11 18 05 16   

• U kunt vanaf de start van de opvang natuurlijk ook naar de receptie aan de Mierloseweg 
140 komen. 
 

Aanmelden voor het omwonendenoverleg kan nu al via noodopvang@Helmond.nl. Geef in 

de mail aan dat u aanmeldt voor de locatie Mierloseweg.  

 

De informatie over het omwonendenoverleg en de contactgegevens van de locatie komen 

ook in de tweede bewonersbrief die omwonenden vlak voor opening van de locatie krijgen.)  

 
 

Afsluiting 
 
Nadat alle aanwezigen de gelegenheid hebben gekregen om hun vragen te stellen en zorgen te 
delen. De burgemeester dankt iedereen voor de aanwezigheid.  
Daarnaast wordt er nog nagepraat en worden er nog positieve verhalen gedeeld over de vorige 
keer dat er op deze locatie AMV’ers zijn opgevangen.  
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